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RG - 0002.P.XXX.2021 
 

 

P R O T O K Ó Ł  N R  XXX/2021 
z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą  

w dniu 30 września 2021 r. 

Punkt 1.  
Otwarcie sesji 
Punkt 2.  
Stwierdzenie quorum. 
Punkt 3.  
Przyjęcie porządku obrad. 
Punkt 4. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
Punkt 5. 
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 6. 
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 7. 
Przyjęcie uchwały zmieniająca Uchwałę Nr XXV/173/2009 Rady Gminy Nowe 
Miasto nad Wartą z dnia 26 marca 2009 roku w sprawie ustalenia Regulaminu 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach 
prowadzonych przez Gminę Nowe Miasto nad Wartą. 
Punkt 8. 
Przyjęcie uchwały ws. określenia trybu i harmonogramu opracowania projektu 
Strategii Rozwoju Gminy Nowe Miasto nad Wartą na lata 2021-2030, w tym trybu 
konsultacji. 
Punkt 9. 
Przyjęcie uchwały ws. zmian w budżecie gminy na 2021 rok.  
Punkt 10. 
Przyjęcie uchwały ws. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2021-2029.  
Punkt 11. 
Interpelacje Radnych. 
Punkt 12. 
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 13. 
Zamknięcie sesji.  
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Ad 1) Otwarcie sesji. 
Przewodniczący pan Waldemar Tomaszewski o godzinie 1700 otworzył                       

XXX Sesję Rady Gminy i powitał Radnych, a także osoby oglądające transmisję obrad 
na żywo. 
 
Ad 2) Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący informował, że ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych,       
na sali obrad zasiada 14 Radnych. 

 
Ad 3) Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący zawiadomił, że porządek obrad ulegnie zmianie gdyż zostaną 
usunięte autopoprawką dwie uchwały oraz zostaną wprowadzone dwie uchwały.  

▪ AUTOPORAWKA: usunięcie z porządku obrad uchwały ws. zmian                    
w budżecie gminy na 2021 rok. 

 Autopoprawkę przyjęto 14 głosami za, 0 głosów przeciwnych,                
0 głosów wstrzymujących.  

▪ AUTOPORAWKA: usunięcie z porządku obrad uchwały ws. zmian                      
w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2021-2029. 

 Autopoprawkę przyjęto 14 głosami za, 0 głosów przeciwnych,                
0 głosów wstrzymujących. 

▪ AUTOPORAWKA: Uchwała ws. wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 
przez Gminę Nowe Miasto nad Wartą nieruchomości, stanowiącej 
własność Skarbu Państwa, położonej w miejscowości Chocicza, obręb 
Chocicza. 

 Autopoprawkę przyjęto 14 głosami za, 0 głosów przeciwnych,                
0 głosów wstrzymujących. 

▪ AUTOPORAWKA: Uchwała ws. wyrażenia zgody na zamianę 
nieruchomości. 

 Autopoprawkę przyjęto 14 głosami za, 0 głosów przeciwnych,                 
0 głosów wstrzymujących. 

 Porządek wraz z prowadzonymi poprawkami został przyjęty 14 głosami za,               
0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Porządek obrad przedstawia się następująco:   
Punkt 4. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
Punkt 5. 
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 6. 
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 7. 
Przyjęcie uchwały zmieniająca Uchwałę Nr XXV/173/2009 Rady Gminy Nowe 
Miasto nad Wartą z dnia 26 marca 2009 roku w sprawie ustalenia Regulaminu 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach 
prowadzonych przez Gminę Nowe Miasto nad Wartą. 
Punkt 8. 
Przyjęcie uchwały ws. określenia trybu i harmonogramu opracowania projektu 
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Strategii Rozwoju Gminy Nowe Miasto nad Wartą na lata 2021-2030, w tym trybu 
konsultacji. 
Punkt 9. 
Przyjęcie uchwały ws. ws. wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę 
Nowe Miasto nad Wartą nieruchomości, stanowiącej własność Skarbu Państwa, 
położonej w miejscowości Chocicza, obręb Chocicza. 
Punkt 10. 
Przyjęcie uchwały ws. wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 
Punkt 11. 
Interpelacje Radnych. 
Punkt 12. 
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 13. 
Zamknięcie sesji. 
  

Ad 4) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje  
i wnioski.  

Przewodniczący przed podjęciem głosowania otworzył dyskusję. W związku                     
z brakiem uwag Przewodniczący zarządził głosowanie.  

 Protokół z XXX Sesji został przyjęty 13 głosami za, 0 głosów przeciwnych,                         
1 głos wstrzymujący.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.  

 
Ad 5) Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
 Pan Tomaszewski Waldemar informował, iż od ostatniej sesji minęło trochę 
czasu, w miesiącu sierpniu Radni nie spotykali się. Natomiast w miesiącu wrześniu 
odbyły się zebrania sołeckie w których uczestniczą Radni, zebrania mają na celu 
podział środków funduszu sołeckiego na przyszły rok. Należy dodać, że coraz mniej 
osób uczestniczy w tych zebraniach, spośród 20 sołectw tylko w siedmiu liczba osób 
przekroczyła 20. W pozostałych sołectwach poniżej 20, jest to dowód na to, że bardzo 
mała grupa osób decyduje o tych środkach. Przewodniczący dodał, że uchwalane 
fundusze są  w ciągu roku po kilka razy zmieniane widać to już przy tych zmianach 
które właśnie opracowuje pani Skarbnik, gdzie połowa sołectw ziemia swoje plany.  

Ponadto Przewodniczący poinformował, że na dzisiejszym posiedzeniu 
komisji zostały omówione projekty uchwał, będące przedmiotem dzisiejszego 
posiedzenia, wiele czasu poświęcono także gospodarce wodnej oraz sprawom 
oświatowym. 

Zastępca Przewodniczącego uczestniczył w gali konkursu Ambasador 
Powiatu Średzkiego, natomiast Przewodniczący uczestniczył w zjeździe Zarządu 
Gminnego Ochotniczych Straży Pożarnych, gdzie podczas zjazdu wybrano nowego 
Prezesa.  

Poza tym Przewodniczący informował, iż wpłynęło do projektu budżetu wiele 
wniosków, wszystkie są do wglądu w biurze rady. Poza tym Radni otrzymali 
sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze, można prześledzić jakie zadania 
już wykonano, jakie jeszcze są zamierzenia, ile środków wydatkowano itd.  

Pan Tomaszewski dodał, że widzi codziennie jak powstaje PSZOK, był też                
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na budowie Szkoły w Boguszynie, inwestycja rośnie, w przyszłym roku szkolnym 
uczniowie już będą mogli z obiektu korzystać.  
 
Ad 6) Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
 Pan Aleksander Podemski na wstępie dziękował wszystkim uczestniczącym 
w ostatnim pożegnaniu pani Marioli Bąk Dyrektora Centrum Usług Wspólnych.       
Pani Mariola pomimo trudnej choroby do samego końca kierowała jednostką,                     
oraz całą oświatą gminną, Wójt dodał, że „wszyscy Ją znaliśmy, była niezwykle 
pracowita, będzie nam Jej bardzo brakowało”.  
Choroba Pani Marioli spowodowała, że trzeba było zatrudnić osobę, która pełni 
obowiązki Dyrektora, za chwilę odbędzie się konkurs na stanowisko Dyrektora 
CUW.  
 Aktualnie trwa inwestycja w Boguszynie- rozbudowa Szkoły, za chwilę będzie 
też ogłaszany przetarg na rozbudowę Szkoły w Kolniczkach. W ostatnim czasie 
odbyły się także przetargi na dowozy do szkół, wszystkie zadnia są kolejno 
realizowane. Przygotowywana jest też dokumentacja na odwiert studni w Wolicy 
Koziej, która wzmocni stację w Wolicy Koziej i Wolicy Nowej. Będzie też 
podejmowana decyzja w zamiarze zamiany działki, która to zamiana umożliwi 
budowę studni w Nowym Mieście. Urząd poproszono także o opinię w zakresie 
przebiegu szybkiej kolei w ramach Centralnego Portu Komunikacyjnego, wszystkie 
informacje są na stronie internetowej urzędu, spośród kilku wariantów wybrano 
jeden, który nie koliduje z zabudowaniami, po to aby nasi mieszkańcy nie musieli 
zmieniać miejsca zamieszkania. Pan Wójt wspomniał iż w przyszłym roku,                         
w ograniczonym zakresie, będzie dofinansowywana komunikacja autobusowa ze 
Środy Wlkp., gdyż spora część młodzieży dojeżdża do Średzkich szkół.  
W ostatnim czasie prowadzone były remonty w Urzędzie, remontowane było 5 biur. 

W dniu dzisiejszym kończy się spis powszechny Radna Aneta Suś była 
zaangażowana jako rachmistrz spisowy, wójt dziękował za ogromne zaangażowanie, 
dzięki temu 99% mieszkańców się spisało.  
W tym roku będą jeszcze remontowane drogi ze środków FOGR ul. Akacjowa, 
Wiejska oraz Wierzbowa w Utracie. 
Program Polski Ład, składane były wnioski na termomodernizacje budynków szkół 
w Nowym Mieście i Boguszynie oraz modernizacje stacji uzdatniania wody oraz na 
modernizację budynku urzędu.  
Są też realizowane inwestycje w ramach funduszy sołeckich, przede wszystkim 
zostało ostatnio oddane do użytku oświetlenie na ul. Jarocińskiej w Nowym Mieście, 
zostały dokonane zakupy dla ochotniczych straży pożarnych poprzez Wojewódzki 
Fundusz Ochrony Środowiska dostała m.in. OSP Klęka.  
 
Ad 7) Przyjęcie uchwały zmieniająca Uchwałę Nr XXV/173/2009 Rady Gminy 
Nowe Miasto nad Wartą z dnia 26 marca 2009 roku w sprawie ustalenia 
Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach                                      
i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Nowe Miasto nad Wartą. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję, 
w związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
1 głos wstrzymujący. 
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 Uchwała Nr XXX/233/2021 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     
30 września 2021 r., stanowi załącznik do protokołu.  

 
Ad 8) Przyjęcie uchwały ws. określenia trybu i harmonogramu opracowania 
projektu Strategii Rozwoju Gminy Nowe Miasto nad Wartą na lata 2021-2030,                    
w tym trybu konsultacji. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję, 
w związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XXX/234/2021 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     
30 września 2021 r., stanowi załącznik do protokołu.  

 
Ad 9) Przyjęcie uchwały ws. ws. wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez 
Gminę Nowe Miasto nad Wartą nieruchomości, stanowiącej własność Skarbu 
Państwa, położonej w miejscowości Chocicza, obręb Chocicza. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję, 
w związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XXX/235/2021 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     
30 września 2021 r., stanowi załącznik do protokołu.  

 
Ad 10) Przyjęcie uchwały ws. wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję, 
w związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XXX/236/2021 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     
30 września 2021 r., stanowi załącznik do protokołu.  

 
Ad 8) Interpelacje Radnych. 

Przewodniczący poinformował, że w dniu 30 sierpnia wpłynęła interpelacja 
od radnych z okręgu Chociczy z prośbą o rozważenie zasadności przyjęcia do 
zasobów gminy od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa OT w Poznaniu działki 
geodezyjnej o numerze 11/9 stanowiącej drogę. Radni otrzymali już odpowiedź że 
Urząd zwrócił się do KOWRu z zapytaniem o możliwość przejęcia na rzecz Gminy 
działki 11/9 oznaczonej symbolem dr - droga.   
 
Ad 9) Wolne głosy i wnioski. 

➢ Radny Powiatowy pan Stefan Kominek informował, że większość dróg 
powiatowych została naprawiona, pozostała jeszcze droga w Boguszynie 450 
m gdzie będzie nakładka asfaltowa, będzie ona robiona ta samą technologią 
co odcinek w Nowym Mieście. Radny dziękował też za przychylne podejście 
do prośby mieszkańców, aby szybka linia przebiegała w sposób najmniej 
kolidujący z zabudowaniami.  
Radny pytał jak daleko posunęły się sprawy związane z usuwaniem azbestu.  
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➢ Zastępca Wójta pan Wiesław Schreiber informował, że dokumenty potrzebne 
do podpisania umowy zostały już przesłane, na ta chwilę mamy podpisaną 
promesę, urząd teraz czeka na odesłanie podpisanej umowy, tak aby urząd 
mógł ją ze swojej strony podpisać. W międzyczasie został opracowany 
regulamin na zbiórkę azbestu, prawdopodobnie w przyszłym miesiącu będzie 
ogłoszony przetarg na zbiórkę azbestu na ten rok oraz przyszły. Jeżeli 
przetarg zostanie rozstrzygnięty z powodzeniem to zbiórka azbestu ruszy                     
w listopadzie, ilość zebrana w tym roku już na początku grudnia będzie 
musiała być rozliczona. (…) O naborze mieszkańcy będą informowani, przez 
Sołtysów, za pośrednictwem strony internetowej.  

➢  Radna Powiatowa Pani Agnieszka Król dziękowała za zrozumienie ze strony 
Radnych oświetlenia odcinka drogi na ul. Jarocińskiej, za wyrażenie zgody na 
dofinansowanie tej inwestycji.  
Radna poprawiła wypowiedź Radnego Kominka który się przejęzyczył                     
w kwestii remontu drogi w Boguszynie winno być Kruczynie. Za realizacją tej 
drogi Radni szczególnie się opowiadają. Poza tym rozstrzyga się kwestia 
dokończenia chodnika w Chwalęcinie, w tej chwili  jest już zgoda Zarządu               
na procedury przetargowe. Radni mają obiecane że do końca roku ten 
chodnik powstanie.  

➢ Mieszkaniec Nowego Miasta pan Paweł Marciniak pytał czy kwestia 
przerzutu ścieków z Nowego Miasta do Jarocina jest to już ostateczna decyzja, 
chodzi tutaj o coroczne podwyżki prądu o ok 8%.  

Pan Wójt informował, że sprawa jest już ostateczna a prace 
prawdopodobnie w tym roku się rozpoczną.  

➢ Radny Piotr Bąk dziękował za obecność na ostatnim pożegnaniu Marioli Bąk, 
za wyrozumiałość w trakcie trwania choroby, za wsparcie oraz wszelką 
pomoc i dobre słowo.  

 
Ad 10) Zamknięcie sesji.  

O godzinie 1800 Przewodniczący zamknął XXX  Sesję Rady Gminy. 
 
Protokołowała                Zatwierdził 
Podinspektor ds. rady gminy      Przewodniczący Rady 
Julita Ciarcińska-Wachowiak                    /-/ Waldemar Tomaszewski 
 
 
 
 
Zał. 1. Wyniki głosowania poszczególnych uchwał.  
 


